
Socialliberal politik med hjärtat åt höger

Fråga till Ordförande Utbildningsnämnden gällande grundsärskola #1

Blir oerhört glad av att läsa att Bollebygd äntligen skall få en egen grundsärskola vilket
kommer öka barnens möjligheter att få stöd och stöttning i sin utveckling samt slippa
arbetsamma resor till grannkommunerna.
Som oberoende politiker har jag den senaste veckan fått en hel del frågor från personer som
intresserat sig för särskolan och då jag inte sitter med i utbildningsnämnden och heller inte
har någon partikamrat att ta upp frågorna med så hoppas jag det är ok att jag ställer mina
frågor i kommunfullmäktige så att de som undra kan få svaret direkt från de som vet.
Jag skulle ju kunna fråga utanför KF men då finns risken jag missförstår och förmedlar fel
budskap.
Då man inte får ställa flera frågor i samma skrift så hoppas jag på förståelse att jag
formulerar varje fråga separat.

Fråga nr 1
I ett reportage från Bollebygdsnyheter säger du att ni inte kommer nyanställa personal utan
befintlig personal kommer bemanna grundsärskolan.
Skolan har gjort tuffa besparingar bla har man ju minskat på personalen.
Det hörs redan röster om att barn med särskilda behov inte får det stöd de behöver. Det låter
som om det kan bli tufft för barn med än större svårigheter att få den hjälp de behöver.

Frågan blir således vilken den största risken är som man identifierat i det riskarbete som bör
ha gjorts samt var man kan få ta del av den sammanställda riskanalysen?

Bollebygd 2019-12-11

/Mathias Carlzon
Ledamot Bollebygds Kommunfullmäktige


